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   Socialdemokraterna - gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 

      Vänsterpartiet - gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
 

       Miljöpartiet de gröna - gruppen i Farsta Stadsdelsnämnd 
 
 
Möte 20 november 2008  
 
Ärende 31 nämndens frågor – skrivelse om 
utveckling inom Farsta stadsdelsområde. 
 
Invånarna inom vårt område är intresserade av att känna till och delta i utvecklingen. Den 
pågående centraliseringen av många frågor försvårar lokalt agerande. Invånarna får då 
ännu svårare än tidigare att innan förändringarna sker ta del av dessa och vid behov 
påverka dem. 
 
Vi föreslår därför att förvaltningen får i uppdrag att vid t ex nämndens marsmöte ordna ett 
öppet möte om utvecklingen inom området. Då ska alla kända förändringar av vårt 
område presenteras av berörda förvaltningar och bolag inom staden samt av Stockholms 
läns landstings sjukvårdsstyrelse vad gäller hälso- o sjukvården och SL för 
kollektivtrafiken.  
 
Inför detta möte ska särskilda informationsinsatser ske så att de flesta invånare inom 
området vet om att mötet äger rum samt att många väljer att lägga tid på att delta i 
dialogen om den planerade utvecklingen.  
 
Särskild uppmärksamhet skall ägnas stadsdelen Fagersjö som är mest styvmoderligt 
behandlad. 
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